
Bas’ Bar Bericht - juni & juli 2021 

 

J u n i 

Het weer verandert, zou het dan toch zomer worden? 

Op de club is er steeds meer geroezemoes over versoepelingen. Eind juni mogen de 

terrassen weer open tot 00.00 uur. De kleedkamers en douches zijn al open (en 

schoon). Lekker! 

Laatste trainingen en selecties 

De laatste trainingen, hier op de foto, in de 

veronderstelling dat we met voetbal ver zouden 

komen… 

Ondertussen worden de selecties bij de 

jeugdteams afgerond – ze trainen en spelen in de 

nieuwe formatie nog een enkele wedstrijd. De TC 

Jeugd is er maar druk mee bezig. Het was weer 

heel pittig. Hulde aan de commissie!!  

 

 

Oproep barcoördinatoren 

Wij van de bar zoeken nog mensen die 4 uur per 4 weken de verantwoordelijkheid 

van het clubhuis willen oppakken. Ondanks enthousiaste oproepen via de diverse 

media hebben wij maar een beperkt aantal coördinatoren mogen werven. Hoe groter 

het team, des te dunner de spoeling. Dus meld je aan bij de clubhuismanager. 

 

‘Einde seizoen’ 

En wat voor een seizoen. Maar nu wordt het rustiger op de velden in de 2e helft van 

juni. Trainingen van senioren en een enkele wedstrijd in het weekend. De club maakt 

zich op voor de ALV. Wat zal de impact zijn van Covid op de resultaten van de club? 

Inmiddels heeft het Bestuur een gebaar gemaakt naar alle seniorenteams die 

nauwelijks hebben kunnen trainen/spelen. Een sympathiek gebaar.  

Zo langzamerhand bereiden we ons weer voor op een ‘normaal seizoen’. En dat zou 

fijn zijn. 

Hoewel…plots besluit de trainer van ons vlaggenschip H1 op de laatste training, per 

direct te stoppen.      Voor H1 en het Bestuur een domper, maar ook een uitdaging 

om tijdig een nieuwe trainer te vinden. Overigens doen ze dit samen met H1. 

 

  



Versoepelingen 1 

De versoepelingen worden uitgebreid; we kunnen weer (bijna) alles. Dus ook 

toeschouwers ontvangen (mits op 1,5 meter) en de bar mag open blijven tot de 

laatste gast. Da’s fijn, nadat we zo’n lange tijd zonder omzet hebben moeten leven. 

En nu maar hopen dat we ook na de vakanties verschoond blijven van de 

verschillende varianten van covid. Pas dan kunnen we echt een normaal seizoen 

draaien. 

 

Geslaagden 

Na een zenuwslopende periode, was het dan zover. Alle 

die zijn geslaagd: gefeliciteerd. Op naar een nieuwe 

levensfase met kansen en uitdagingen. Succes!  

 

 

TC Jeugd  

Arnoud Lauxterman stopt na dit seizoen en draagt zijn jaren lange werkzaamheden 

over aan Marijke Strengers (een oud bekende van de vereniging). Arnoud bedankt 

voor de samenwerking met de clubhuismanager. Het was aangenaam. En….de 

koffie staat altijd klaar! Marijke veel succes gewenst! 

 

Nieuwe sponsoren 

Ondanks de beroerde tijd die de club te verduren had, hebben zich nieuwe 

sponsoren aangemeld. Met dank aan de sponsorcommissie! 

Zeldenrijk (zij maken onze velden schoon), Brommer BV (zij houden onze riolering 

schoon), Van Dijke (zij houden onze prullenbakken leeg), Groenhof Optiek (zij 

houden onze ogen scherp), Officez (zij verhuren vergaderruimtes), Nationale Sport 

kampen (zij organiseren de hockeykampen) en de BetonMonteur (zij zorgen voor 

een stevige fundering). 

Laatste training trimmers 

Het blijft een bijzondere groep. Ondanks de beperkte trainingen 

werd ook nu de laatste training een feestje. Snow had een 

karaokeset geregeld. Tot laat werd er genoten van lekkere 

hapjes, bier en gezang. Ook D2 en MB2 

namen deel aan dit feest. Het was weer als 

vanouds gezellig.  

 



Biergenotschap 

Ook het biergenotschap was toen 

aanwezig na een lange periode 

zonder speciaal bier. Leden van het 

genootschap doneren zelfs fustjes 

speciaal bier. Texel’s Skuumkoppe 

was van Rob Bucker. Bedankt! Wie 

volgt? Het werd ook voor hen lekker 

laat. En of zij hebben 

meegezongen?....dacht het niet. 

 

 

G1-H4 

De G1 mocht een partij spelen 

tegen de H4. H4 is een goed 

team….maar de G1 ook. En dat 

bleek wel. De wedstrijd had een 

bijzonder score verloop. Bij 5-5 en  

bijna tijd….scoorde Jasper (rechts 

onderin op de foto) een wereld 

goal. En met nog weinig tijd op de 

klok hield de G1 stand! Uitslag 5 

voor de H4 en 6 voor de G1. 

Hulde! 

 

ALV 

De ALV van 30 juni werd redelijk bezocht. Eigenlijk te weinig voor de belangrijke 

onderwerpen ‘resultaten’ en ‘contributie’. Dit medium is niet het platform hierover iets 

te melden, daarom informatie verwijs ik jullie graag naar de website. 

 

 

 

J u l i 

 

Trimmerstoernooi 

Ons boekjaar begint op 1 juli. En meteen op 

2 juli is er het Trimmerstoernooi. Hoewel 

‘kleiner van opzet’, waren er 12 teams die 

streden om de onnoemlijke eer. Het was 

fantastisch dat er weer verschillende 

verenigingen op de velden te zien waren. Dat 

vonden de gasten zelf ook. Lekker lang 

blijven hangen, bijpraten en natuurlijk een 

lekker biertje. Bedankt Eelco voor de 

organisatie!  



Seizoensafsluiting 

 

 

Enkele teams sloten op de club het 

seizoen af met een BBQ. 

Jeugdteams, maar ook senioren.  

Fantastisch dat er gedacht wordt 

aan de omzet van de club. Allen 

dank daarvoor. 

 

 

 

 

 

 

 

MateriaalCommissie 

Ook dit jaar is het druk met het inzamelen 

en opnieuw verdelen van de 

hockeymaterialen. Zowel Jeroen, Martijn, 

Menno, Reinout als Sandra werkte zich 

weken lang uit de naad. Niet alleen de 

materialen, maar ook de administratie 

moet kloppen. Helaas neemt Sandra 

afscheid van de commissie. Bedankt! En 

fijn dat je de mannen in de pas hield. 

Gelukkig is er een vervanger gevonden in 

de persoon van Erik van Tol. Uiteraard 

wensen we hem veel succes! 

 

Jeugdtrainers 

In normale tijden is er een afscheids-bbq voor alle trainers. Echter in deze covid-tijd 

werd het een afsluiting van het seizoen af met een borrel en borrelhappen. Helaas 

waren er maar een beperkt aantal trainers aanwezig.      Maar dat mocht de pret niet 

drukken. Ook werd er afscheid genomen van enkele trainers, zoals George Zwart en 

Gaby Heinz. En (voor de helft, want hij blijft H1 trainen) van Björn van den Dussen. 

Succes jongens met wat jullie ook gaan doen! En hopelijk tot ziens. De opvolger van 

Björn bij de HockeyAcademy was ook aanwezig. We wensen Charlie Haigh veel 

succes! 

 

 

  



NHK zomer 2021  

Blijkbaar hadden de ouders niet verwacht dat men weer op vakantie kon…hoewel…  

Maar de animo voor deze editie van het Myra Hockeykamp was erg beperkt. Geen 

75 kids, maar een zevende deel ervan. Ondanks dit aantal was het weer leerzaam en 

vooral gezellig!  

 

Regionale Competitie 

De KNHB had, speciaal voor de seniorenteams, een regionale competitie opgestart. 

Elk seniorenteam kon zich daar voor inschrijven. Uiteindelijk zijn er 4 teams van 

Myra. Op 4, 11 en 18 juli speelden D6, H3, H5 en H35+ hun wedstrijden om en om 

thuis en uit. De thuiswedstrijden (2x) betekenden extra omzet voor de club. Joepie! 

 

Versoepelingen 2 

Ach, naadjepoep!!! Veel versoepelingen worden teruggedraaid door de explosie van 

besmettingen onder de jeugd. Gelukkig is het vakantietijd, dus heeft het niet zoveel 

gevolgen voor de club. Wel een direct gevolg voor het seniorentoernooi. En half 

augustus horen of het een inderdaad normaal seizoen wordt. DUIMEN! 

 

Seniorentoernooi  

Ai, voor het seniorentoernooi op 17 juli hebben de versoepelingen dus wel gevolgen. 

Er wordt besloten het toernooi wél door te laten gaan, maar zonder eindfeest in het 

clubhuis. 

 

 



De organisatie had het perfect voor elkaar. Prachtig weer, enthousiaste teams (Myra 

en niet Myra), een uitgelaten sfeer en prima wedstrijden 8x8. Tessa, Eleonora, 

Demy, Patrick (en Thomas), bedankt dat jullie dit wilde oppakken. Het was erg 

succesvol. Dus op naar het volgend jaar!!  

Coop, Wijnschuur, NYP, Clubcolors en Amson/Kolhoff worden bedankt als 

sponsoren van dit evenement.  

 

Statiegeld kleine plasticflesjes 

In het clubhuis staan bakken met knalgroene deksels en stickers voor het inleveren 

van kleine plastic flesjes (PET flesjes). Gooi je flesje niet weg, maar doe dat in deze 

bakken. Helaas krijg jij het statiegeld niet terug, maar de flesjes worden verzameld 

en krijgt de club de centen. Dan kunnen we, als club, iets leuks mee doen. Het betreft 

de flesjes met dit logo erop. 

 

 

 

 

 

 

 

Helaas… 

…kregen we de berichten van Myra mensen die ons plots zijn ontvallen. Hanneke 

Zonneveld en Ad Grootenboer. We wensen de nabestaanden heel veel sterkte.  

 

  



Klusjes, opruimen en….vakantie 

Ik doe nog enkele klusjes…Geniet van jullie vakantie en houd de covid-varianten 

buiten de deur. Hopelijk zien we elkaar weer in augustus! 

 

Groet  

Bas, uw clubhuismanager 

 

PS: 

H1 heeft een nieuwe trainer: Myra lid en ex-keeper H1: David Selier. We wensen 

hem erg veel succes! …en H1 sterkte       


